
Dobrý den,
V měsíci květnu byl podán našimi sousedy  podnět na
hygienu (tedy váš úřad) z důvodu nadměrného hlluku, který se začal šířit z nelegálně postavené provozovny
prádelny několik desítek metrů od jejich domu. Požadovali měření hluku i emisí z nové nelegální provozovny
prádelny.
Na tuto stavbu nebyl vydán ani územní souhlas, ani stavební povolení, tedy neproběhla ani kolaudace, tím
pádem ani schválení samotného provozu. Vše uvedené je v rozporu jak se zaměstnáváním lidí v takovéto
obrovské hale (tedy živnostenským zákoníkem), která není staticky, ani jinak stavebně schválená a převážně v
rozporu s bezpečností práce. Zároveň tento provoz značně zvýšil hlučnost v jeho okolí a také z něj stoupá pára,
která občas značně zapáchá.

Jedná se o stavbu na parcele číslo 1498/22, katastrálním území Telnice u Brna. Majitel pozemku je pan Pavel
Homola, který na ní již dva a půl měsíce provozuje "Prádelnu Homola". Provoz je tam opravdu veliký, jelikož
jedou na dvě směny 6:00-22:00h v pracovních dnech a běžně se tam pracuje i o víkendech a svátcích. O
závozy se stará desítka nákladních a menších aut. Provozovnu si na dané místo přesunul z dřívějšího objektu v
Sokolnicích, který je vzdálený cca 0,5km vzdušnou čarou.
Že se jedná o černou stavbu, jsme se dozvěděli před dvěmi týdny na místním stavebním úřadě v Sokolnicích
(může potvrdit vedoucí ), kam jsme si přišli stěžovat na neustálý hluk, který se šíří do dalekého
okolí, otřesy naši přilehlých rodinných domů a zvláštně zapáchající páru, stoupající z této budovy. Vše uvedené
musí mít obrovský negativní vliv i na tamní zaměstnance a okolní občany.

Dosud ale  neodrželi od vašeho úředu žádné výsledky požadovaného místního šetření, ani
nenastala žádná změna a provozovna vesele funguje dál.

Na základě zákona 106/1999sb. o svobodném přístupu k informacím vás tímto žádám o následující
informace:
- jaké jste naměřili hlukové namátkové hodnoty a hodnoty dlouhodobého hlukového měření během pracovní
doby tohoto objektu? Jsou tyto hodnoty v normě, kterou by provoz při běžném schvalování provozovny v místě
v blízkosti rodinných domů měl být splňovat? Nebo jej překračují a případně o kolik?
- prosím o kopii tohoto zápusu z měření a zároveň i podnětu, který (jak jsme se dozvěděli) jste zasílali na
místní stavební úřed v Sokolnicích, který s ním dosud nic dále neudělal. Předpokládám, že ten podnět byl
poslán na základě nějakého místního šetření a měl na stavební úřad nějaké konkrétní požadavky.
- zároveň po více než dvou měsících od podání podnětu  prosím o nějaké závěrečné
stanovisko vašeho úřadu k celé této záležitosti
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